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ورزش

لیگ برتر انگلیس هم سرانجام پس از سه ماه وقفه از فرداشب 

پیگیری خواهد شد تا شاهد انجام ادامه یکی از جذاب ترین 

لیگ های فوتبال دنیا باشـــیم. مســـلما غیبت هواداران در 

هفته های باقی مانده باعث کاهش هیجان و زیبایی مسابقات 

خواهد شـــد اما بسیاری معتقدند همین برگزاری بازی ها در 

وضعیتی نامناسب بهتر از این است که کلا فوتبال تعطیل شود. 

در هفته های گذشته جلسات متعددی درباره چگونگی انجام 

مسابقات و اجرای پروتکل های بهداشتی بین مسئولان لیگ و 

باشگاه ها برگزار شد و حتی در این مدت مخالفت هایی نیز با 

شروع دوباره بازی ها به دلیل خطراتی که برای بازیکنان به دنبال 

خواهد داشـــت، مطرح شد اما درنهایت تصمیم به پیگیری 

مجدد لیگ گرفته شد. پس از اعطای مجوز به باشگاه ها برای 

برگزاری تمرینات، آنها موظف بودند به صورت مرتب از بازیکنان 

و کادرفنی خود تســـت کرونا گرفته و نتیجه را به سازمان های 

مربوطه گزارش کنند. در آخرین تســـت که چند روز پیش از 

1200 نفر گرفته شـــد، یک بازیکـــن نوریچ و فرد دیگری که 

نام و سمتش عنوان نشـــده است، مشکوک به کرونا معرفی 

شدند. این موضوع دوباره شک و شبهه ها درباره بی خطر بودن 

شـــروع بازی ها را افزایش داده است.  باشگاه نوریچ روز شنبه 

در بیانیه ای اعلام کرد که تســـت کرونای یکی از بازیکنانش 

مثبت بوده است و این فرد با توجه به پروتکل های بهداشتی 

7 روز قرنطینه خواهد شد و پس از آن دوباره از وی تست گرفته 

می شود. این تیم به تازگی دیداری دوستانه برابر تاتنهام برگزار 

کرده که گفته می شود بازیکن موردنظر در فهرست تیمش در 

آن مسابقه حضور داشته است و روز جمعه نیز در ادامه لیگ 

برتر به مصاف ساوتهمپتون خواهد رفت. قرار بود با شروع لیگ 

در کشورهای مختلف پروتکل های بهداشتی بسیار سختگیرانه 

و بند به بند اجرا شود، اما عملا کمتر شاهد اجرای درست آنها 

هستیم و به نظر می رسد بازیکنان چندان مسائل بهداشتی و 

فاصله گذاری اجتماعی را جدی نگرفته اند. 

    رویارویی پپ و آرتتا

لیـگ برتـر از فرداشـب بـا برگـزاری دیـدار اسـتون ویلا برابـر 

شـفیلدیونایتد آغاز می شـود و در همین هفته نخست شاهد 

دو دیدار جذاب و تماشایی خواهیم بود. در دومین بازی روز 

چهارشنبه منچسترسیتی میزبان آرسنال است که می تواند 

نقش زیادی در قطعی شدن قهرمانی زودهنگام لیورپولی ها 

داشـته باشـد. اگر آرسـنال در این مسابقه موفق شود میزبان 

خـود را شکسـت دهـد، لیورپولی هـا در دربی روز یکشـنبه در 

زمیـن اورتـون می توانند با کسـب سـه امتیاز قهرمانـی خود را 

قطعی کنند و در گودیسون  پارک و پس از 30 سال فتح لیگ 

برتـر را جشـن بگیرنـد. رویارویـی پپ گواردیولا بـا میکل آرتتا، 

سـرمربی کنونی توپچی ها در اواسـط این فصل با دستیارش 

از نکات جالب این دیدار است. آرتتا که در همان اوایل شروع 

کرونـا به این ویروس مبتلا شـده بـود،  انگیزه های زیادی برابر 

همکار سـابقش دارد. این وقفه طولانی مدت باعث شـد اکثر 

مصدومان تیم ها به شـرایط مسـابقه برگشـته و آماده حضور 

در میـدان باشـند. یکـی از نفراتـی که در این فصل تاکنون به 

میدان نرفته بود، لروی سـانه، وینگر آلمانی منچسترسـیتی 

اسـت کـه در بـازی سـوپرکاپ )جـام خیریـه( ابتـدای فصـل 

دچـار پارگـی رباط صلیبـی شـد و حالا با پشت سـر گذاشـتن 

دوران نقاهت نقشی همانند یک خرید جدید برای گواردیولا 

خواهد داشت. در ترکیب آرسنال نیز کالوم چمبرز و لوکاس 

توریرا آسـیب دیدگی خود را پشت سـر گذاشـته  و به تمرینات 

گروهی برگشته اند. 

با توجه به انجام مسابقات پشت درهای بسته و بدون حضور 

تماشاگر، تیم های میزبان چندان مزیتی در این زمینه ندارند 

و این می تواند به ســـود آرسنالی باشد که برای قرار گرفتن در 

رده چهارم و کســـب سهمیه لیگ قهرمانان در تلاشند. دیگر 

برتری توپچی ها در این مسابقه شناخت خوبی است که آرتتا 

از سیتی و بازیکنانش دارد و به خوبی می تواند تاکتیک های 

مناســـب را برای مقابله با آنها به کار گیرد. گواردیولا به خوبی 

می داند که جبران فاصله 17 امتیازی با لیورپول صدرنشین 

غیرممکن است اما شـــاید تنها  انگیزه آنها در ادامه فصل به 

تاخیر انداختن قهرمانی شاگردان کلوپ و همچنین حفظ رتبه 

دوم جدول باشد. سیتی البته با کسب عنوان نایب قهرمانی 

لیگ نیز تضمینی برای حضور در رقابت های فصل بعد لیگ 

قهرمانان نخواهد داشت، چراکه به دلیل قوانین فیرپلی مالی، 

از سوی یوفا به مدت 2 سال از حضور در این تورنمنت محروم 

شده و فعلا این پرونده در دادگاه CAS  درحال بررسی است. 

دیدار رفت دو تیم با برتری 3 بر صفر ســـیتی در زمین حریف 

به پایان رسیده است.  دیگر دیدار جذاب این هفته رویارویی 

تاتنهام و منچســـتریونایتد است که روز جمعه برگزار خواهد 

شـــد. ژوزه مورینیو که معتقد است نباید از مربیگری یونایتد 

برکنار می شد، برای این دیدار خانگی  انگیزه های زیادی دارد. 

شاگردان آقای خاص  حاضر در رده هشتم جدول قرار دارند و 

این دیدار که برابر یکی از اصلی ترین رقبای آنها در راه کسب 

سهمیه لیگ قهرمانان است می تواند نقش مهمی در رتبه نهایی 

آنها در پایان فصل داشته باشد. خبر خوب برای تاتنهام پایان 

مصدومیت هری کین، مهاجم گلزن این تیم است که قرار بود 

فصل را از دست بدهد اما این تعطیلی سه ماهه باعث شد در 

حساس ترین برهه فصل مورینیو بتواند روی درخشش ستاره 

ملی پوش خود حساب کند. 

در ترکیب یونایتد نیز مارکوس رشفورد که از ناحیه کمر مصدوم 

شده بود، به شرایط مسابقه برگشته و می تواند در ترکیب تیمش 

قرار گیرد. اصلی ترین دغدغه اوله گنار سولشر در روزهای اخیر 

این اســـت که چگونه همزمان از پل پوگبا و برونو فرناندز، دو 

هافبک تیمش در کنار هم بازی بگیرد. پوگبا که از ابتدای فصل 

بازی های زیادی را به بهانه مصدومیت از دست داده، شاید در 

این دیدار نیمکت نشین شود تا خرید زمستانی شیاطین سرخ 

که خیلی زود توانست توانایی هایش را در تیم جدیدش نشان 

دهد، در ترکیب اصلی قرار گیرد. 

    رقابت برای آقای گلی

ـــان  ـــر در پای ـــه ای بهت ـــب رتب ـــرای کس ـــا ب ـــت تیم ه ـــز رقاب به ج

فصـــل، جـــدال بـــرای کســـب عنـــوان آقـــای گلـــی لیـــگ جزیـــره 

ـــت  ـــا بازگش ـــود و ب ـــال می ش ـــک دنب ـــیار داغ و نزدی ـــم بس ه

ـــورس  ـــن ک ـــدن ای ـــر ش ـــاهد داغ ت ـــدوم، ش ـــن مص ـــد بازیک چن

ــون جیمـــی  ــود. هم اکنـ ــم بـ ــابقات خواهیـ ــه مسـ در ادامـ

واردی، مهاجـــم لسترســـیتی بـــا 19 گل در صـــدر جـــدول قـــرار 

دارد. او امســـال هـــم ســـتاره اصلـــی تیمـــش بـــوده و گل هـــای 

ـــه  ـــرز ب ـــدان راج ـــاگردان برن ـــرای ش ـــادی ب ـــاز زی سرنوشت س

ـــا 8  ـــر ت ـــای 19 اکتب ـــه روزه ـــت. او در فاصل ـــانده اس ـــر رس ثم

ـــه ثمـــر رســـاند کـــه 8 مـــورد  دســـامبر 11 گل بـــرای تیمـــش ب

ـــود.  ـــتر ب ـــی لس ـــای پیاپ ـــا در بازی ه آنه

پـس از واردی، یکـی از آقـای گل هـای مشـترک فصل پیش 

قـرار دارد. پیـر امریک اوبامیانـگ تا اینجا فصل 17 گل برای 

آرسـنال به ثمر رسـانده اسـت اما تیمش جایگاه مناسبی در 

جدول ندارد و رتبه نهم را در اختیار دارد. این مهاجم گابنی 

کـه فصـل قبـل به همـراه محمـد صـلا و سـادیو مانـه کفـش 

طلای لیگ برتر را مشـترکا برنده شـد، شـاید در پایان فصل 

تصمیـم بـه جدایـی از جمـع توپچی هـا بگیرد. در رتبه سـوم 

این فهرست محمد صلاح از لیورپول و سرخیو آگرو از سیتی 

قـرار دارنـد کـه البتـه مهاجم آرژانتینـی در تعـداد بازی های 

کمتری توانسته همانند صلاح 16 گل به ثمر برساند و آمار 

بهتری دارد. پایان مصدومیت رشـفورد و کین می تواند این 

دو مهاجم را دوباره در کورس رقابت برای کسب عنوان آقای 

گلـی قـرار دهـد. البتـه کیـن که در سـال های اخیـر همواره 

یکـی از مدعیـان آقـای گلـی لیـگ جزیـره بوده، بـا 11 گلی 

کـه در ایـن فصـل به ثمر رسـانده، کار سـختی برای رسـیدن 

بـه صدر جدول خواهد داشـت. 

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

  گفت وگو

مسابقات جهانی تکواندو در سال 

2019 شاید با کسب مدال نقره 

جهان به اندازه لازم تیتر یک رسانه ها 

نشد، اما انتشار فیلمی از وی درحال 

مسافرکشی طی چند روز گذشته بازتاب بسیار زیادی در رسانه ها داشت و خیلی ها 

پرسیدند که چرا یک قهرمان ملی باید برای امرار معاش خود مسافرکشی کند! 

وی روزانه هفت تا هشت ساعت مسافرکشی می کند تا چرخ زندگی را بچرخاند و 

طبعا خستگی کار روی تمریناتش تاثیر منفی می گذارد. او برای حل این مشکل با 

مسئولان استان مازندران دیدار و گفت وگو داشته، اما آنها مدعی شده اند که جویبار 

قهرمانان زیادی دارد که آنها قادر به کمک کردن به همه این قهرمانان نیستند. 

گفت وگوی »فرهیختگان« با سروش احمدی را در ادامه می خوانید.

انتشار آن کلیپ باعث شد خبرساز شوی. واکنش ها چه بود؟
 من کار اشتباهی نکردم؛ یعنی خطایی انجام ندادم، فقط از شرایط زندگی و شغلم 

صحبت کردم که گویا خیلی سروصدا به پا شد. به هرحال شرایط زندگی به گونه ای 

است که من ناچارم برای گذران زندگی مسافرکشی کنم تا چرخ زندگی لنگ نماند. 

دلم نمی خواهد برای امرار معاش دستم جلوی کسی دراز باشد، می خواهم روی 

پای خودم باشم. 

خرج و مخارج زندگی و خانواده برعهده شماست؟
بله، متاسفانه پدرم درحال انجام کار، یک دست خود را از دست داد و حالا کار 

کردن برای او واقعا دشوار است؛ دوست ندارم که خانواده ام تحت فشار باشد و به 

همین خاطر در کنار ورزش حرفه ای هر روز مسافرکشی هم می کنم. به هرحال 

پدرم به خاطر خانواده اش یک دست خود را از دست داده و حالا وظیفه من است 

که در شرایط بحرانی خانواده ام را حمایت کنم. نمی دانم چرا این موضوع برای 

همه عجیب است؛ من دزدی نکرده ام، از دیوار خانه کسی بالا نرفته ام و فقط تلاش 

می کنم تا روزی حلال به دست بیاورم. ضمن اینکه مسافرکشی هم شغل شریفی 

است و اصلا کار کردن برای مرد عار نیست. 

فشار هفت تا هشت ساعت رانندگی در طول روز روی تمرینات نایب قهرمان 
جهان تاثیر منفی نمی گذارد؟

من 1۴ مدال  جهانی، آسیایی، یونیورسیاد و... را در کارنامه ورزشی ام دارم، ناچارم 

کار کنم تا بتوانم هم ورزش کنم هم چرخ زندگی را بچرخانم. واقعا شرایط برای 

یک ورزشکار با این همه فشار کاری خیلی سخت است، اما چاره ای ندارم. کسی 

که ورزش حرفه ای انجام می دهد باید برنامه دقیق برای استراحت و تمرین داشته 

باشد اما فعلا شرایط برای من به گونه ای است که باید کار کنم. 

  مسئولان استان مازندران و شهر جویبار برای کمک به شما آستین بالا زده اند یا خیر؟
چندین بار برای پیدا کردن شغل با مسئولان شهر و استان صحبت کرده ام اما 

هیچ تاثیری نداشته است. آنها بارها به من گفته اند که این شهر مثل من قهرمانان 

زیادی دارد و آنها نمی توانند کاری برای من انجام دهند.  من در طول روز 2 تا 3 

ساعت تمرین فشرده دارم که باید بعد از آن استراحت کنم اما مشکلات مالی اجازه 

استراحت نمی دهد و متاسفانه در این شهر هم کسی نیست دستم را بگیرد، فعلا 

فقط قول داده اند اما خبری نشده است. امیدوارم برای من که افتخارات زیادی 

برای شهر، استان و کشورم کسب کرده ام، کاری انجام دهند. 

مدت زیادی را در اردو حضور داشتی و برای رسیدن به سهمیه المپیک در رویدادهای 
زیادی شرکت کردی، آیا درحال حاضر که عضو تیم ملی هستی، برایت حقوقی 

درنظر گرفته نشده است؟
فعلا که اردوهای تیم ملی به خاطر شیوع ویروس کرونا چندماهی تعطیل است. البته 

تعطیلی برای همه رشته هاست. قبل از تعطیلی اردوها حقوق دریافت می کردیم 

اما فعلا که اردوها تعطیل شده، کسی حقوقی دریافت نمی کند. 

ضمن اینکه از شرایط ملی پوشان المپیکی خبر ندارم. 

قبل از این برای پیدا کردن شغل اقدام کرده بودی؟
واقعیت این است که ما در مسیر مسابقات کسب سهمیه المپیک بودیم و تمام تمرکز 

من روی کسب سهمیه المپیک بود و اصلا دنبال کار نبودم، درحال حاضر مسابقات 

تعطیل شده و فرصت خوبی بود تا برای پیدا کردن شغل از طریق مسئولان مربوطه 

اقدام کنم که فعلا نتوانستم شغلی برای خود پیدا کنم. انتظار دارم مسئولان شهرم 

حمایتم کنند، به هرحال من قرار است در آینده ازدواج کنم و زندگی تشکیل بدهم، 

پس باید برای دوران پساقهرمانی فکری کنم تا بتوانم چرخ زندگی را بچرخانم. 

مسئولان فدراسیون برای حل این مشکل اقدام کرده اند؟
رئیس فدراسیون تکواندو با من تماس داشتند و قول حمایت داده اند، البته 

پولادگر همیشه در تمام اردوها همه ما را حمایت کرده و هیچ وقت در طول اردوها 

کم و کاست نداشتیم، به هرحال ما هم شرایط اقتصادی کشور را درک می کنیم 

اما انتظار داریم مسئولان ورزش به فکر آینده قهرمانان باشند، این روزهای سخت 

هم می  گذرد اما امیدوارم شرایط ما هم بهبود پیدا کند. 

صحبت پایانی؟
قهرمانانی که در سطح حرفه ای فعالیت می کنند، اگر حمایت مالی و شغلی شوند، 

دیگر هیچ دغدغه ای نخواهند داشت. کسی که ورزش را به صورت حرفه ای انجام 

می دهد نباید دغدغه ای داشته باشد، باید تمام تمرکز خود را روی تمرینات بگذارد، 

اما متاسفانه با شرایط حاکم امثال من باید دغدغه حل مشکلات مالی را نیز داشته 

باشند و این موضوع روی موفقیت آنها تاثیر منفی می گذارد، وقتی من روزانه هشت 

ساعت رانندگی می کنم دیگر انرژی برای تمرین کردن ندارم. این مشکل خیلی از 

قهرمانان کشورمان است که امیدوارم این موضوع حل وفصل شود تا ما با آرامش 

برای افتخارآفرینی تلاش کنیم. 

ملیپوشتکواندودرگفتوگوبا»فرهیختگان«:کاربرایمردعارنیستولیازمسئولانتوقعحمایتدارم

مسافرکشیمیکنم،ازدیوارکسیکهبالانمیروم!

صافی: سلامت بازیکنان از مسابقات مهم تر است
احمد صافی، سرمربی تیم دانشگاه آزاد اسلامی در گفت وگو با تسنیم، 

درخصوص نظر خود درباره ادامه یا پایان مسابقات گفت: »فکر می کنم 

برای اینکه وضعیت لیگ سال آینده سروسامان بگیرد هرچه زودتر باید 

تکلیف لیگ فصل جاری مشخص شود. در لیگ سال گذشته تیم خوبی 

داشـــتیم و قطعا با بررسی نتایج و ضمن احترام به تیم های رعد پدافند، 

آوای رزم و پاس، یکی از تیم های مطرح برای قهرمانی سوپرلیگ کاراته 

بودیم. با توجه به شناخت از مجموعه دانشگاه آزاد اسلامی و لشگری، 

مســـئول ورزش دانشگاه آزاد اســـلامی فکر می کنم سلامت بازیکنان 

از ادامه مســـابقات مهم تر است.«  ســـرمربی تیم دانشگاه آزاد اسلامی 

درخصوص نحوه مشـــخص شدن تیم قهرمان یا تیم های برتر مسابقات 

یادآور شد: »باید بررسی شود با توجه به شرایط فعلی و براساس عدالت 

چه شیوه ای برای تیم قهرمان یا قهرمان مشترک فراهم است. در وضعیت 

فعلی دفاع کردن از تیم، مهم تر از ســـلامت جامعه نیســـت و دانشگاه 

آزاد اســـلامی به عنوان یک مرکز علمی همیشـــه در مسائل بهداشتی و 

سلامتی پیشرو بوده است.«

ورزش دانشگاه

موسوی: با مربی داخلی مشکلی نداریم
سیدمحمد موسوی، ملی پوش والیبال در واکنش به این موضوع که با توجه 

به شرایط فعلی چه مربی ای می تواند گزینه مناسبی برای نیمکت تیم ملی 

باشد، به ایسنا گفت: »به نظر من چون زمان کم است، در این مدت کوتاه 

مربی خارجی درجه یک می تواند تیم ملی ایران را در المپیک به موفقیت 

برســـاند. البته اینکه قرار باشد صرفا مربی خارجی بیاوریم، خوب نیست و 

در این شـــرایط مربیان داخلی ای داریم که بهتر هستند. اولویت تیم ملی 

باید مربی بزرگ خارجی باشـــد و در اولویت دوم، مربیان بزرگ داخلی که 

در اختیار داریم. مربیانی در داخل کشور داریم که از لحاظ فنی و مدیریت 

ســـطح قابل قبولی دارند. البته اگر قرار است مربی داخلی استفاده کنیم، 

باید همه اهالی والیبال از فدراسیون و مطبوعات گرفته تا مردم، حامی او 

باشند. این گونه نباشد که پس از یک باخت او را تخریب کنند.«

اکثر کارشناســـان والیبال معتقدند با توجه به ســـطح بالای بازیکنان تیم 

ملی به خاطر همکاری با مربیان بزرگ جهان، مربیان داخلی نمی توانند در 

مدیریت ستاره های تیم عملکرد خوبی داشته باشند. موسوی در این مورد 

گفت: »این موضوع را اصلا قبول ندارم، این مساله چیزی است که بیشتر 

توسط مطبوعات و برخی گزارشگران مطرح می شود. در واقعیت این موضوع 

وجود ندارد! حتی اگر تمرینات تیم ملی را درنظر بگیریم، اکثرا کمک های 

سرمربی که مربیان داخلی هستند به ستاره های تیم ملی تمرین می دهند، 

بازیکنان ایران به قدری حرفه ای هستند که جایگاه مربی را حفظ کنند.«

منهای فوتبال

پولادگر: احمدی درخواستی از ما نداشته!

سیدمحمد پولادگر، رئیس فدراسیون تکواندو درباره ماجرای سروش احمدی 

به تســـنیم گفت: »نایب قهرمان تکواندوی جهان درخواســـتی از ما نداشته 

است. احمدی نیز همچون سایر قهرمانان ورزشی سختی هایی داشته و دارد، 

متاسفانه ورزش حرفه ای با مشکلاتی روبه رو بوده و جایگاه  ویژه خود را در ایران 

پیدا نکرده اســـت. پاداش های قهرمانان تکواندو پرداخت می شود و ما تمام 

تلاش مان براین است که به قهرمان این رشته ورزشی کمک کنیم، علی رغم 

اینکه منابع در دسترس فدراسیون نیز محدود است. در زمینه ورزش قهرمانی و 

حرفه ای تمام حمایت های لازم از قهرمانان ورزشی صورت می گیرد و خبری که 

در فضای مجازی از سروش احمدی درج شد، مربوط به زندگی عادی است.« 

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

کاسیاسدرگفتوگوبامارکا:

اسپانیا همیشه بوی قهرمانی می دهد

دروازه بان پیشین تیم ملی فوتبال 

اسپانیا در مصاحبه با روزنامه ورزشی 

مارکا تصریح کرد تیم ملی اسپانیا بار 

دیگر به اوج باز خواهد گشت و دوباره 

به قهرمانی های مهم خود دست پیدا می کند. متن این گفت وگو را بخوانید.

ازدورانشکوهفوتبالملیاسپانیاچقدردورشدهایم؟

نه چندان، می دانید که من فرد خوشبینی هستم و معتقدم همیشه باید به 

آینده فکر کرد و در گذشته قدم زدن، هیچ سودی ندارد. فوتبال اسپانیا همیشه 

بوی قهرمانی می  دهد و شک ندارم که قدرت اول فوتبال جهان خواهیم بود. 

بهترینخاطراتتودرفوتبالملیدرچهدورانیرقمخوردهاست؟

در آفریقای جنوبی اتفاقات خوبی رخ داد، قهرمانی حق ما بود، خوب به یاد 

می آورم که در مرحله گروهی، وقتی شرایط تیمی چندان مناسب نبود، از من 

پرسیده بودند که تکلیف اسپانیا چه می شود و من با صدای بلند گفتم: »ما 

قهرمان می شویم، این تنها راه قهرمان شدن است، اینکه خودت را قهرمان بدانی 

و به آن ایمان داشته باشی.« 

آیاامکانداردهمچنانباتیمملیاسپانیاهمکاریداشتهباشید؟

این به خود فدراسیون فوتبال اسپانیا بستگی دارد و اینکه بخواهند با من فعالیت 

کنند. برای من یک افتخار است که همچنان عضوی از خانواده تیم ملی فوتبال 

اسپانیا باشم و در این خصوص هر کاری از دستم بربیاید، انجام خواهم داد. لازم 

است که تجربیات من به نسل بعدی منتقل شود، اما همه چیز به تصمیم مقامات 

فوتبال اسپانیا بستگی دارد. 

شمادورهمربیگریدرفیفاراگذراندهاید،آیاهدف

خاصیدارید؟

در این دوره بود که به من و هم نسلانم پیشنهاد شد و ما در 

آن شرکت کردیم، چیزهای زیادی در این دوره یاد گرفتیم 

و بسیار سودمند بود، باید از فیفا به  خاطر برگزاری 

این کلاس ها تشکر کرد. فعلا هدف مشخصی در 

ذهن نیست، اما جمله معروفی که می  گوید کسی 

از آینده باخبر نیست، در این مورد صدق می کند. 

شاید تیمی کوچک و ساده تحت نظارت من به 

روزهای خوبی برسد اما فعلا در این خصوص 

هیچ برنامه ریزی مشخصی ندارم. 

لالیگاازسرگرفتهشدهو  

رئالمادریدکارخودراباپیروزیآغازکرد.

بله،  این طور است و از این بابت بسیار خوشحالم که 

تحت هر شرایطی خود را عضوی از خانواده رئال مادرید 

می دانم. امیدوارم این بحران هرچه زودتر برطرف شود 

و هواداران و تماشاگران وارد استادیوم شوند، فوتبال 

بدون تماشاگر واقعا روح ندارد. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

حسن صفوی
  روزنامه نگار

لیگبرترانگلیسازفردادوبارهپیگیریمیشود

پایانانتظارسهماهه


